
 
 
Skolebestyrelsesmøde på Sønderskov-Skolen 
 

Dato: 25-10-2022 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Camilla Rudebeck Juhl, Christina Elkjær, Tina Lange, Fikret Abadzija, Anne 

Kastrup Pind, Laila Abdu Al Qader, Shayal Biswakarma, Victor Solløs Rasmussen, Jane Dollerup 

Rasmussen, Susan Kamstrup, Christian Vejen Eriksen, Ulla Lassen og Birgit Dyngby 

Fraværende: Camilla Rudebeck Juhl, Tina Lange, , Shayal Biswakarma, Victor Solløs Rasmussen 

Sted: Lokale 21 

Referent: Ulla Lassen 

 
1.) Velkommen til v. Jeppe 

Tina Lange har ønsket at udtræde af skolebestyrelsen. I stedet indtræder Claus Bo Højgaard. 

Derudover skal der vælges en ny elevrådsrepræsentant. 

 

2) Nyt fra ledelsen, elevrådet og medarbejdere (ca. 10 min) 

Referat Ledelsen 

Har været i gang med at evaluere fremvisningsaftenen. 

I næste uge afholdes møde omkring økonomien med forvaltningen.  

Elevrådet 

Intet, da elevrådet ikke er repræsenteret på mødet. 

 

3) Budgetreducerende tiltag - hvor er vi nu? 

Referat Der har været nedsat en arbejdsgruppe, bestående af nogle skoleledere samt repræsentanter fra 

forvaltningen. Arbejdsgruppen skulle udarbejde forslag til budgetreducerende tiltag på 

skoleområdet. Arbejdsgruppen blev nedsat og har udarbejdet forslaget efter høringssvarene har 

været forelagt byrådet. 

Skolebestyrelsen har indsendt høringssvar på arbejdsgruppens forslag.  

 

4.)  Gennemgang af principper og retningslinjer 

- Fokus på gennemgang og redigering af princippet - Forventninger til et godt 

skole/hjemsamarbejde - se bilag 

- Nyt princip tages op 

Referat På næste møde forelægges udkast til principper, herunder princip om forventninger til et godt 

skole-hjemsamarbejde, som er under udarbejdelse, samt et overblik over de nuværende 

principper og retningslinjer. 

 

Der udarbejdes endvidere et princip om fondsansøgninger. 

 

5.)  Fondsansøgninger  - status fra gruppen 

Referat Arbejdsgruppen har afholdt første møde, men har brug for sparring og input fra medarbejderne. 

 

6.) LEAPS - herunder evaluering af Fremvisningsaften og LEAPS-survey v. Birgit og 

Christian 

Referat Vi er i gang med at evaluere fremvisningsaftenen.  

Det opleves meget positivt, at der kommer besøgende fra alle elevers hjem.  



Det blev foreslået, at forældrene skal være mere aktive på fremvisningsaftenen og at de elever, 

der står for oplæg i klasserne, er mere tydelige evt. med navneskilte. 

Var rart, at der også var noget genbrug omkring projekter. 

 

Rambøll foretager meget snart en status på LEAPS. Undersøgelsen er igangsat af Kata fonden og 

både forældre, elever og medarbejdere vil blive bedt om at svare på en undersøgelse.  

 

7.) Bestyrelsesforum og politisk arbejde v. Jeppe 

 

Referat Skolebestyrelsesformanden har modtaget svar fra formanden for børn- og uddannelsesudvalget 

på henvendelse efter behandling af høringssvar. 

Anne deltager i FRO mødet, der afholdes på torsdag. 

 

8.) Madbudget - lejrskoler. Skolen ønsker en øget forældreindbetaling pga. markant stigende 

fødevarepriser. 

Referat Det blev besluttet at forældrebetalingen til diæter (kostpenge) fremover bliver på 100 kr. pr. 

døgn. 

 

9.) Evt. 

Referat Forlag om at oprette en FAQ omkring LEAPS på skolens hjemmeside. Der nedsættes en 

arbejdsgruppe der skal arbejde videre med dette. Arbejdsgruppen består af Leaps 

ressourcepersonerne, Christian og Christina fra skolebestyrelsen 

 

Der afholdes et fælles K-forældrerådsmøde inden vinterferien 2023. 

 

Teamplakater er blevet erstattet af klasseplakater. Skolebestyrelsen udarbejder også en med 

billeder på.  

 

Næste skolebestyrelsesmøde afholdes den 29. november 2022 fra kl. 16.30 

 

 

Venlig hilsen  

Jeppe og Birgit 


